

PEDAGO RY
HALLITUKSEN KOKOUS 12/25

Aika: 15.9.2025 klo 16:30
Paikka: P302 Kokoustila Lyhty
Seminaarinkatu 15, 40100 Jyväskylä

Läsnä: Veera Hynninen
Maria Malinen
Siiri Lampinen
Saara Nurro
Leevi Henna
Siiri Nissinen
Linnea Jylhä
Janne Rajamäki poistui 19.03
Aapo Nikula
Roosa Ukkola
Sini Keihänen poistui 18:55
Eero Kokkarinen saapui 17:17 ja poistui 19.03
Elisa Ruoppa saapui 17:07
Atte Urama saapui 18:09 ja poistui 19.03

1. Kokouksen avaus

Veera Hynninen avasi kokouksen ajassa 16.30

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esitetään lisättäväksi kohta 9.4 Lokakuun hengailuilta. Täten kohdan 9 loput alakohdat siirtyvät yhden eteenpäin.

Esitetään lisättäväksi kohtaan

9.6 PJR 20.-21.11. @ Itämeri
14.1 Vaihtareiden jäsenyys

Tämän jälkeen esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestyksenä.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Aapo Nikula ja Janne Rajamäki.

5. Hallinto

Lapikas ry:n vuosijuhlakutsu saapunut. Vuosijuhlat järjestetään 15.11., Siiri Nissinen ja Siiri Lampinen lähtevät edustamaan.

Popsi ry:n vuosijuhlakutsu saapunut.

Abakus ry:n vuosijuhlille lähtee edustamaan Elisa Ruoppa ja Saara Nurro, mikäli hän pääsee. Aapo Nikula on myös halukas lähtemään, mutta Aapo pääsee ilmeisesti aluetoimijana myös SOOLin kautta osallistumaan. Abakuksen vuosijuhlat järjestetään 15.11.

5.1. Puheenjohtajiston terveiset

Puheenjohtajisto muistutti, kun ollaan kokouksessa, ollaan läsnä. Sihteeriesli ei enää kokouksen aikana hyödytä sihteerää, mutta omia muistiinpanoja sinne voi laittaa.

5.2. Hallituksen seuraavat tapaamiset

Kapselihallitussitsit 22.9.

Veera Hynninen kartoitti, onko kiinnostusta tai tarvetta yhteisen työskentelyn tai omatoimisen työskentelyn illoille. Aapo Nikula ehdotti, että yhteisen työskentelyn ilta voitaisiin yhdistää hallituksen hengailun kanssa.

6. Talous

Uusia mikkejä varten tilatut adapterit eivät toimineet. Saara Nurro teki reklamaation ja saatiin adaptereista rahat takaisin. Uusi adapteri on tilattu.

Saara maksaa kulukorvaukset joka toinen torstai. Saaraa tulee muistuttaa, mikäli Pedagon sähköpostiin tulee laskuja ja siirtää ne talouden omaan sähköpostiin.

Tilin saldo: 20 513,63 euroa

Menot ajalta 27.8.-15.9. yhteensä 2 329,56 euroa. Sisältäen kokouseväitä, kulukorvauksia, haalarimerkit fuksitapahtumiin, laulukirjat sekä fuksimökin vuokran.

Tulot samalta ajalta yhteensä 1 448,59 euroa. Sisältäen SumUp ja Kide.app tulot sekä pullorahat fuksisitseiltä.

6.1. Jäsenet

Veera Hynninen on hyväksynyt 116 uutta jäsentä edellisen kokouksen jälkeen eli jäsenmäärä on nyt 366.

7. Tutor

Orientaatioviikot menivät hyvin ja tutoreiden kanssa jatketaan hengailu-iltojen, haalarikastajaisten ja fuksien pikkujoulujen merkeissä.

Yleisesti tapahtumat ovat menneet hyvin ja niistä ollaan saatu positiivista palautetta.

8. Menneet tapahtumat

8.1. Kaupunkisuunnistus 27.8. @ Gaia

Tapahtumassa oli osallistujia 67 henkilöä. Tapahtuman menot oli 27 euroa. Palautteita palauteformakkeella tuli 52 kpl. Tapahtuma oli todella pidetty.

8.2. Fuksisitsit 28.8. @ Reaktorisali

Tapahtumassa oli osallistujia 102 henkilöä. Tapahtuman menot oli 212,50 euroa ja tulot 210,26 euroa. Tapahtumassa myytiin sitsilaulukirjoja. Palautteita palauteformakkeella tuli 9 kpl. Tapahtumasta pidettiin paljon.

8.3. Kasvisfuksien syysrieha 1.9. @ Kampuksen kentän ympäristö

Tapahtumassa oli osallistujia 163 henkilöä sekä rastien vetäjät. Palauteformakkeella tapahtumalle annettiin arvosanaksi noin 4,5. Moni suosittelisi tapahtumaa uusille fukseille, osaltaan tapahtumaa pidettiin ajallisesti sopivan pituisena, mutta osan mielestä tapahtuma oli liian pitkä ja ehdotettiin jatkossa olevan vähemmän rasteja. Osallistujat olivat sitä mieltä, että jatkossakin tapahtuma tulee pitää ilmaisena.

Mikäli ensi vuonna tapahtumaan halutaan haalarimerkit, voitaisiin tilata merkkejä, joita voidaan käyttää useampana vuotena. 2023 haalarimerkkejä myytiin erikseen, jolloin halukkaat voivat sen ostaa, mutta tapahtuma itsessään pysyy ilmaisena.

8.4. Kapseleiden avajaiset 1.9. @ Freetime

Varkaat ry hoiti tapahtuman järjestämisen.

8.5. Fuksipong 4.9. @ Freetime

Tapahtumassa oli osallistujia 61 henkilöä. Tapahtuman menot oli 145,50 euroa haalarimerkkeihin ja tapahtuman tulot olivat 162,85 euroa lipputuloista. Palautelomakkeella palautteita oli 2 kpl. Tapahtuma saanut enemmän arvosanaa 3.

Tapahtumassa pelataan joukkueittain ja palautetta on saatu siitä, että oman joukkueen tippuessa tapahtumassa ei ole niin hauskaa enää. Mikäli tapahtumaa järjestetään jatkossa, vapaan pelin pöytiä tulisi olla enemmän. Saara Nurro huomautti, että 2024 syksyllä fuksipong oli ensimmäinen fuksitapahtuma, jolloin tapahtuma oli yhteisöllisempi, sillä omia porukoita ei ollut ehtinyt muodostua. Tulevaisuudessa fuksipongia ei ole pakko järjestää uudestaan, tutorit saavat itse päättää orientaatioviikkojen tapahtumien sisällön.

8.6. Fuksimökki 6.-7.9. @ Muuramen tasonkola

Tapahtumassa oli osallistujia 54 henkilöä. Tapahtuman menot oli 394,07 euroa, tapahtumasta ei saatu tuloja. Palautelomakkeen kautta palautteita tullut 17 kappaletta. Positiivista palautetta kauttaaltaan. Palautteissa kävi ilmi, että ihmisiä harmitti etteivät kaikki jääneet yöksi mökille.

Käytiin keskustelua siitä, että yön yli kestäviä tapahtumia on haastavaa aikatauluttaa niin, että kaikki osallistujat olisivat paikalla koko ajan. Vuonna 2022 fuksimökin sijainti on ollut kaukana Jyväskylän keskustasta ja tämä karsi osallistujia. Muuramen Tasankola on sijainniltaan hyvä, sillä sieltä pääsee halutessaan helposti yöksi kotiin.

Edellisessä kokouksessa käytiin keskustelua turvahenkilöiden järjestelyistä koskien yön yli kestäviä tapahtumia. Fuksimökin turvahenkilöiden Veera Hynnisen ja Leevi Hennan näkökulmasta tapahtuma sujui hyvin eikä järjestelyitä ole tarpeen muuttaa heidän mielestään.

8.7. Pedagon futisottelu ja saunailta 8.9. @ Kampuksen kenttä ja Opinkiven sauna

Tapahtumaan myytiin 46 lippua ja käytettyjä lippuja oli 25 kappaletta. Tapahtuman menot oli 250 euroa ja tulot lipuista 230 euroa. Palautelomakkeen kautta palautteita tullut 6 kappaletta. Palautteissa keuhuttiin tapahtumakonseptia sekä tapahtuman rentoa tunnelmaa. Kehitettävää tuli siitä, miten saataisiin enemmän pedagolaisia tapahtumaan sekä ehdotettiin korkeampaa lipun hintaa, jotta voitaisiin tarjota ruokaisampia eväitä saunalla. Palautteista kävi myös ilmi, että tietyt ihmiset olivat paljussa liian kauan.

Roosa Ukkola kertoi sanoneensa tapahtuman turvahenkilölle, että tietyt ihmiset ovat olleet paljussa aika kauan ja saaneensa turvahenkilöltä vastaukseksi "lähde itse saunomaan". Veera Hynninen laittoi tämän muistiin ja asia käsitellään myöhemmin turvahenkilön kanssa.

Siiri Nissinen ehdotti, että jatkossa voisi mainostaa paremmin, että tapahtuman futisottelu -osuus on "höntsäpeliä". Tällöin ihmisiä saattaisi osallistua enemmän.

Elisa Ruoppa saapui 17:07

8.8. Iltasillis Algon ja Tietokillan kanssa 10.9. @ Valorinne

Pedagon osalta tapahtumaan meni lippuja 90 kappaletta, muilla ainejärjestöillä ei ollut lipunmyyntiä tapahtumaan. Tapahtuman menot oli 31,63 euroa tapahtumapaikalle hankituista tarvikkeista.

Palautelomakkeella tapahtumasta saatiin arvosanaksi 3. Ainejärjestöjen yhteisestä toiminnasta pidettiin, tapahtuma koettiin turvallisena ja yhdenvertaisena. Tapahtuman ohjelmaa pidettiin kuitenkin liian vähäisenä. Tapahtumassa ei ollut suunniteltua tai aikataulutettua ohjelmaa, sillä tapahtuma oli enemmän hengailutyypinen. Jäsenistölle olisi voinut viestiä paremmin, että kyseessä on Tietokilta ry:n ja Algo ry:n järjestämä tapahtuma, jossa Pedago on vierailemassa emmekä siksi suunnitelleet ohjelmaa.

Keskusteltiin siitä, että tapahtuma tuli Pedagolle nopealla varoitusajalla ja mikäli tapahtumasta oltaisiin tiedetty aikaisemmin, olisimme voineet suunnitella ohjelmaa. Tapahtumassa oli kuitenkin mielenkiintoista nähdä eri ainejärjestöjen kulttuuria.

9. Tulevat tapahtumat

Veera Hynninen ehdotti Herkkuapproille kuvaajaksi Lotta Matilaista. Lotalta on kyselty alustavaa kiinnostusta ja hän olisi kiinnostunut. Äänestetään tästä myöhemmin koko hallituksen kesken.

Keskusteltiin siitä, että pidetään Herkkuapprojen lipun hinta 7 eurossa, kuten aiempina vuosina ollut. Opiskelijoiden toimeentulo on heikentynyt, joten tapahtumien lippujen hinnat on hyvä pitää mahdollisimman edullisina.

Eero Kokkarinen saapui 17.17

9.1. Syyskuun hengailuilta 16.9. @ Haukanniemen esteetön luontopolku

Tapahtuman vastuuhenkilöitä ovat Eveliina Järventausta ja Siiri Tarvus. Turvahenkilönä toimii Eveliina Järventausta. Tapahtumassa tehdään yhteinen metsäretki Haukanniemen luontopolulla. Tapahtuman budjetti 20 euroa, jolla hankittiin retkelle eväitä ja halkosäkki.

Siirryttiin kohtaan 9.3.

9.2. Fuksiaiset 18.9.

Tapahtuman vastuuhenkilöitä ovat koko fuksitoimikunta. Tapahtuman turvahenkilöinä toimivat Olivia Haataja, Veera Hynninen, Elisa Ruoppa, Eero Kokkarinen, Maria Malinen ja Linnea Jylhä. Tapahtumassa fuksit kiertävät yhdeksän rastia, joita pitävät 2. vuoden luokanopettajaopiskelijat. Tapahtuman budjetti on 60 euroa, jolla hankitaan tapahtumaan palkinnot. Tehdään yhteistyötä SOOLin kanssa, he tulevat pitämään yhden rastin. Kampuksen kenttä oli varattuna, joten tapahtuman lopetus on Lounaispuistossa.

9.3. Lastenohjelasitsit 24.9. @ Reaktorisali

Tapahtuman vastuuhenkilöitä ovat Olivia Haataja ja Matilda Hell. Turvahenkilöinä toimivat Venny Hovila ja Noora Metsälehto. Sitsit toustaavat Atte Urama ja Jimi Rytönen. Reaktori-salin vuokra noin 55 euroa, vielä ei tiedetä vaikuttaako tunnin pidempi vuokraus aika hintaan. Haalarimerkit 201,88 euroa. Sitsien lipun hinta 3 euroa. Reaktori-salin kanssa on myös kirjallisesti sovittu, että siellä saadaan olla klo 23 saakka.

Kide.Appiin laitettiin mahdollisuus laittaa yksi toive pöytäavecista, jokainen saa halutessaan toivoa yhtä pöytäavecia lipunoston yhteydessä. Tällä pyritään rohkaisemaan ihmisiä tulemaan sitseille sekä yritetään välttää sitä, että tapahtumavastaaville laitetaan viestiä ennen tapahtumaa istumajärjestyksestä. Pöytäjärjestystä tehdessä pyritään kuitenkin sekoittamaan vuosikursseja. Maria Malinen huomautti, että jäsenistölle tärkeä viestiä, jos ostaa sitsilipun toiselta henkilöltä, menee avectoive alkuperäisen lipun ostajan toiveella.

Käytiin keskustelua siitä, miten estetään useat avectoiveet eli mikäli useampi ihminen niin sanotusti ringissä toivoneet aveceja. Kide.Appiin ei ole erikseen kirjoitettu, että molempien tulee kirjoittaa toistensa nimet, mutta tämä on oletusarvo. Kide.Appiin on laitettu, että kaikkia toiveita ei välttämättä saada toteutettua, joten voimme nojata tähän, mikäli palautetta tulee. Jatkossa selitetään auki, että molempien avecien pitää esittää sama toive.

9.4. Lokakuun hengailuilta @ Alkulähde

Tapahtuman vastuuhenkilöitä ovat Suzan Acanal ja Jonne Selänpää.
Turvahenkilönä toimii Jonne Selänpää. Hengailuillassa vuosijuhliin liittyvää sisältöä, kuten vuosijuhlanauhojen myyntiä.

9.5. Lippukannat

9.6. PJR 20.-21.11. @ Itämeri

Perjantaina 12.9. selvisi, että Pikkujouleuristeilylle ei ollut löytynyt tekijää, mutta matka oli jo Matkapoikien ja edellisen vuoden järjestäjien toimesta varattu ja julkaistu save the date Instagramissa. Pedagotti vastuu risteilyn järjestämisestä. Järjestäjäporukkaan kuuluvat Veera Hynninen, Maria Malinen, Olivia Haataja, Linnea Jylhä, Leevi Henna, Aapo Nikula ja Eero Kokkarinen. Järjestelyt aloitettu isolla innokkuudella ja tarkoituksena on saada liput myyntiin syyskuun loppuun mennessä.

Pikkujouleuristeilyn järjestäjät osallistuvat lounaalle yhdessä Matkapoikien kanssa. Tällaisia muita edustuksia varten voisi talousarvioon lisätä oman kohdan, esimerkiksi 150 euroa. Vuosijuhlaedustusten budjetilla voidaan maksaa järjestäjien lounaat, sillä kaikki eivät ole käyttäneet edustusmahdollisuuttaan.

Tauko 17.39 - 17.50

10. Toimikuntien kuulumiset

10.1. OKL:n toimikunnat

10.1.1. Pedagoginen toimikunta

Edellinen kokous ollut elokuun puolessa välissä. Seuraava kokous pidetään 16.9.

10.1.2. Opintoasiatoimikunta

Edellinen kokous ollut 13.5. Seuraava kokous pidetään 16.9.

10.1.3. YVV-toimikunta

Edellinen kokous piti olla 1.9., mutta siirrettiin. Seuraava kokous pidetään 17.9., Siiri Nissinen ja Linnea Jylhä ovat menossa paikalle.

10.1.4. Yhteistyötoimikunta

Seuraava kokous pidetään 23.9. Siiri Lampinen ja Saara Nurro eivät pääse. Veera Hynninen pääsee osallistumaan.

10.2. Fuksitoimikunta

Uuden fuksitoimikunnan valintatilaisuus tiistaina 23.9. ja perehdytys maanantaina 29.9.

10.3. Vuosijuhlatoimikunta

Vuosijuhlien ja silliksen suunnittelu on hyvällä mallilla. Vuosijuhlien jatkot järjestetään Freetimessä, jonne yritettiin saada DJ, mutta se ei toteudu. Freetimen puolesta oltiin sitä mieltä, että se ei onnistu, sillä baari on silloin normaalisti muillekin auki. Hallitus on sitä mieltä, että erillistä esiintyjää ei tarvita.

Pedagon pändiä kitara, laulu ja piano -vahvuudella kysytään vuosijuhlille esiintymään.

Roosa Ukkola on osa sillistoimikuntaa ja kertoi, että silliksen teemana on väärät bileet. Sillikselle on myös kysytty poikkitieteellisiä pannareita.

Siiri Nissinen tekee haalarimerkit, mahdollisesti vuosijuhlat ja sillis samassa merkissä.

11. Edunvalvonta

Elisa Ruoppa ja Veera Hynninen olivat mukana tapaamisessa 3.9. JYY:n kopo-asiantuntijan, JYY:n hallituksen kopo-vastaavan ja muutaman muun ainejärjestön kanssa. Juteltiin ainejärjestöjen kuulumisista sekä JYY:n kopo-sektorin ajankohtaisista asioista.

Tällä hetkellä yksi OKL:n ja varhaiskasvatuksen yhteiseen Esi- ja alkuopetuksen pedagogiikka -opintojaksoon liittyvä tapaus, jota seurataan. Ei kosketa Pedagoia niin paljon, sillä tapaus on enemmän varhaiskasvatuksen asia.

Hallopedit-haun mainostaminen jäänyt, mutta laitetaan Instagramiin infoa.

Atte Urama saapui 18.09

11.1. Kahvia ja kuulumisia

Syksyn ensimmäinen Kahvia ja kuulumisia keskiviikkona 17.9. Ruusulassa. Ruusulaan ja Kasvistolle tulostettu aikataulut ja infoa.

12. Yhdenvertaisuus

Lomakkeen kautta saatu sähköpostia, että menneissä tapahtumissa olleiden turvahenkilöiden puhelinnumeroita löytyy kyseisten tapahtumien Kide.App julkaisuista. Kide.Appissa vanhentuneista ja myydyistä tapahtumista ei valitettavasti pysty jälkikäteen poistamaan tietoja. Yhteydenotto oli anonyymi, joten sähköpostin laittajalle ei pystytä vastaamaan.

Nykyään Kide.Appin tapahtumajulkaisuihin laitetaan vaan turvahenkilöiden Telegram.

12.1. Yhdenvertaisuussuunnitelman päivitys

Yhdenvertaisuusvastaavat pitävät palaveria tiistaina 16.9. ja laittavat yhdenvertaisuusohjelman päivityksen aluille.

13. Työelämä- & alumnitoiminta

13.1. Työelämäpäivä 2.10.

Mainosviesti lähetetty opiskelijoille viime viikon maanantaina. Yliopiston graafikolta tulee mainoskuvaa jossain vaiheessa.

Jäsenistö kiinnostunut tapahtumasta, ei ole ilmoittautumista etukäteen.

Selvitetään, onko mahdollista myydä kansankynttiläpaitoja ja voittoa työelämäpäivän yhteydessä.

14. Kansainvälisyys

Tarkoituksena aloittaa syksyn kansainvälisyystapahtuman suunnittelu tarkemmin kuluvalle viikolla. Telegramissa on oma ryhmä Pedagon vaihto-opiskelijoille, jossa Linnea Jylhän lisäksi 9 vaihto-opiskelijaa.

Käytiin keskustelua, miten saataisiin vaihto-oppilaita enemmän Pedagon tapahtumiin. Sitsit voisi järjestää niin, että tapahtuma on muuten suomeksi, mutta säännöt kerrotaan myös englanniksi.

14.1. Vaihtareiden jäsenyys

Linnea Jylhä kertoi, että Abakuks ry:llä ja Stimulus ry:llä on käytössä vaihto-opiskelijajäsenyys tai tapahtumapassi. Nämä on suunniteltu vaihto-opiskelijoille, jotka viettävät Suomessa vain yhden lukukauden. Näiden

hinta on alennettu vaihto-opiskelijoille, ilmeisesti molemmilla ainejärjestöillä toiminut järjestely hyvin.

Abakuksella eri käytäntö jäsenyydessä, heillä ostetaan jäsenyys kerralla pidemmäksi aikaa, joten erilainen jäsenyys vaihto-opiskelijoille on heillä helpompi järjestää. Pedagolla käytännössä mahdollista, mutta veisi aikaa.

Roosa Ukkola ehdotti vaihto-opiskelijakiintiötä tapahtumiin. Keskusteltiin siitä, että kiintiö ei olisi yhdenvertainen ja aiheuttaisi lisää työtä Kide.Appin kanssa. Jatketaan työstöä kokouksen ulkopuolella. Erillistä jäsenyyttä ei lähdetä toteuttamaan, mutta mahdollisesti jotain muuta, miten saadaan kannustettua vaihto-opiskelijoita tapahtumiin.

15. Kestävä kehitys

Viimeistään seuraavassa Kestävyysoforumissa selvitetään Hyväntekijä -merkin kohtaloa.

15.1. Tulevat keke-tapahtumat

Verirallit 29.9.-28.11.

Kirppariappro 30.9.-1.10.

16. SOOL ja JYY

SOOL pitää rastia Pedagon fuksiaisissa, kahvia ja taukoilua ohjelmassa. Tälle kuulle ei tiedossa muita tapahtumia. Keskusliiton puolesta julkaistu kannanotto koulutusleikkauksiin liittyen kuun alussa.

16.1. SOOLin Järjestökurssi 11.-12.10 Helsingissä

Aapo Nikula lähtee SOOLin aluetoimijana. Toimihenkilöiltä voi kysyä, onko halukkuutta lähteä järjestökurssille, sillä hallituksesta ei ole lähtijöitä.

Järjestökurssi järjestetään samaan aikaan Pedagon silliksen kanssa.

17. Viestintä

Viestinnässä on ollut viime aikoina paljon tehtävää, Siiri Nissinen kiitti kaikkia ketkä ovat auttaneet niiden suhteen. Siiri muistutti myös, että pidetään kiinni yhteisistä viestintäajoista sekä kiinnitetään huomiota hallituksen sisäiseen viestintään.

Siiri muistutti myös käymään nettisivuilta oman sektorin asiat läpi.

18. Kerhot

18.1. Liikuntakerho

Syksyn ensimmäiset vuorot on päätetty ja ilmoitettu jäsenistölle Instagramissa sekä liikuntakerhon omassa Telegram -kanavassa. Vuorot ovat seuraavasti: ma 15.9. futsal, ma 22.9. toivevuoro, ma 29.9. norsupallo ja 6.10. koripallo.

Kapseli -ainejärjestöt haluaisivat alustavasti järjestää lokakuussa yhteisen pesäpalloturnauksen. Pedagon puolesta kiinnostusta löytyy sopivan päivän löytyessä.

Lisäksi on jo pohdittu lajikokeiluna hyroxia, mahdollisesti lokakuun lopussa tai marraskuun alussa.

18.2. Kirjakerho

9.9. järjestetyssä kirjakerhossa oli paikalla 15 henkilöä, kirjakerhoa esiteltiin yleisesti uusille ja tutustuttiin kerhon kesken. Lisäksi arvottiin kesäbingon palkinto sekä valittiin syksyn ensimmäinen kirja - Muumipappa ja meri. Herkkuja ostettu noin 20 eurolla, joihin sisältyy esimerkiksi mehutiivistettä ja keksejä, jotka kestävät pitkälle syksyyn.

Seuraava kerho on 7.10. klo 18 Alkulähteellä, kaksi viikkoa aikaisemmin mainostus Instagramissa.

Suunnittelussa kirjavinkkaustapahtuma marraskuulle, palataan asiaan kunhan kirjasto varmistaa heille käyvän päivän.

18.3. Käsityökerho

Ei uutta edellisen kokouksen jälkeen. Kässäkerho pidetään 23.9. klo 18 alkaen Alkulähteellä. Olivia Haataja sopii yhdessä kerhon vetäjien kanssa myös loput syksyn päivät ja varaavat tilat niihin.

19. Yhteistyö

19.1. Haalaritilaus

Suomen Luokanopettajat ry on ottanut yhteyttä haalarisponsorointiin liittyen. Tarjoaisivat 100 euroa sponsoripaikasta, jonka toivoisivat sijoittuvan OAJ-SOOL-painatuksen läheisyyteen. Keskustelua käytiin siitä, että summa on suhteellisen pieni eikä logo välttämättä ehtisi nyt tilattuihin haalareihin. Palataan asiaan ensi vuoden haalareiden merkeissä.

Jyväskylän Kebabin omistaja haluaa tehdä haalarisponsoroinnista sopimuksen.
Matilda Hell selvittää asiaa.

Saimme tänä vuonna enemmän sponsorirahaa haalareihin kuin edellisenä vuonna.

19.2. Pedago merch

Vaatteiden sovitus 3.-9.11., sovitus voidaan yhdistää edunvalvonnan
kahvittelujen kanssa.

Palattiin kohtaan 9.2. Fuksiaiset.

Veera Hynninen pyysi ensimmäisen vuosikurssin opiskelijoita poistumaan, sillä seuraavaksi käsiteltiin fuksitapahtumaa.

Sini Keihänen poistui 18:55

20. META

Eero Kokkarinen on mahdollisesti kiinnostunut lähtemään Popsi ry:n vuosijuhlille.
Saara Nurro miettii vielä Abakus ry:n vuosijuhlille lähtemistä.

Veera Hynninen pyysi hallituksen ulkopuolisia henkilöitä poistumaan tilasta, sillä
hallitus käsittelee seuraavaksi arkaluontoista asiaa.

Roosa Ukkola poistui 19.03
Atte Urama poistui 19.03
Janne Rajamäki poistui 19.03
Eero Kokkarinen poistui 19.03

Tauko 19.03 - 19.10

Hallitus käsitteli arkaluontoista asiaa.

21. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous pidetään 6.10. klo 16:15 Lyhdyssä.

Veera Hynninen päätti kokouksen ajassa 19.38

Jyväskylässä 15.9.2025

Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa.

Allekirjoitukset

Veera Hynninen,
puheenjohtaja

Siiri Lampinen, sihteeri

Aapo Nikula,
pöytäkirjantarkastaja

Janne Rajamäki,
pöytäkirjantarkastaja